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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

БТПП е партньор по проект CVETNET, финансиран по Програма Еразъм+. Проектът се реализира в продължение
на две години от консорциум, включващ 7 организации от 4 страни - България, Австрия, Чешка Република и
Испания. Основната цел на проекта бе подпомагане на микро и МСП в развитието на техните човешки ресурси,
чрез подобряване на цифровите им умения за адаптиране към променящата се реалност с фоку... 

Мила Маречкова, изпълнителен директор на БАТ БългарияРазговаряме с г-жа Мила Маречкова, изпълнителен
директор на Бритиш Американ Табако България. Има магистърска степен по финанси и бизнес администрация.
Стартира кариерата си в Българската търговско-промишлена палата, а после се присъединява към Adidas – в
годините, в които компанията прави първите си стъпки на българския пазар, където заема управ... 

До 2 август се приемат заявки за отличие във водещите награди за най-добър работодател - Career Show Awards. В
надпреварата за престижното отличие вече участват над 80 компании, представили своите успешни проекти в
посока привличане, задържане, развитие на таланти, стратегии за популяризиране на работодателската марка и
др. Career Show Awards е ежегоден конкурс, който отличава най-забележителните... 

При откриването на събитието д-р Васил Тодоров, заместник-председател на Българската търговско-промишлена
палата, заяви, че зелената и цифровата трансформация е неизбежна и българският бизнес трябва да бъде
подготвен за нея. По отношение на зеления преход Тодоров посочи, че е важно както постигането на целите -
създаване на въглеродна неутралност в рамките на европейския континент, така и това да ... 

Заглавие: БТПП представя възможност за подобряване на дигиталните умения на МСП
Дата: 11.07.2024 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БАТ България - лидер на пазара и с портфолио от разнообразни иновативни продукти
Дата: 11.07.2024 13:05
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Краен срок за кандидатстване за Най-добър работодател на България
Дата: 10.07.2024 14:34
Медия: My PR

Заглавие: БТПП представи национално проучване по европейския проект TWINING - Подкрепа за двоен преход
на европейските индустрии
Дата: 10.07.2024 13:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Инж. Анастасия Василева попълни бели полета в най-новата история на Стара Загора
Дата: 10.07.2024 18:02

https://www.bcci.bg/news/20380
https://www.bloombergtv.bg/a/11-preporychani/132591-bat-balgariya-lider-na-pazara-i-s-portfolio-ot-raznoobrazni-inovativni-produkti
https://www.mypr.bg/news/business/Kraen-srok-za-kandidatstvane-za-Nay-dobar-rabotodatel-na-Balgariya-42148/
https://www.bcci.bg/news/20379
https://dolap.bg/2024/07/10/%D0%B8%D0%BD%D0%B6-%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BF/


Госпожо Василева, какъв е поводът да напишете и издадете книгата "Стара Загора -непознатата история" В
недалечното минало Стара Загора беше град с утвърдени производства в областта на хранително-вкусовото
машиностроене, роботиката, производство на дискови запаметяващи устройства, на торове с износ по цял свят. За
съжаление сега голяма част от тях са или ликвидирани или произвеждат изделия с много ... 

В БТПП се проведе среща с партньори от Академията за обучение на международни бизнес представители към
Министерството на търговията на Китай /Academy for International Business Officials/. Председателят на палатата
разговаря със Сън Жонгхе, ръководител на организацията, Пей Дзиенхуа, първи секретар в Посолството на Китай
в София, и експерти. Гостите разясниха, че отговарят за международните обучи... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Убедителната победа на Лейбъристката партия на парламентарните избори вдъхна оптимизъм на
инвеститоритеБританският паунд засили позициите си спрямо останалите основни валути през миналата седмица,
след като убедителната победа на Лейбъристката партия на парламентарните избори вдъхна оптимизъм на
инвеститорите относно стабилността на политиката на Острова. За разлика от изборите във Франция, тези в... 

Проф. Димитров, УНСС е признат лидер в електронизацията както на процесите, свързани с обучението, така и на
административните процеси. Бихте ли ни разказали и нещо за иновативните изследователски проекти, в които
участва УНСС. Два са основните проекта, които са свързани с изграждането на иновативна технологична
инфраструктура и са насочени към проучвания, изследвания и изграждане на услуги за под... 

Управлението за федерален резерв (УФР) на САЩ e постигнало "значителен напредък" при овладяването на най-
значителния скок на инфлацията от четири десетилетия насам. Това заяви днес по време на изслушване през
банковата комисия към Сената на САЩ президентът на УФР Джером Пауъл, предаде Асошиейтед прес. Той
посочи, че инфлацията "остава над равнището" от 2 на сто на годишна основа, към което се стр... 

Снимки: Пламен Стоименов Труд Таванът за надценката от 15% за най-масовите видове хляб трябва да се
преработи, защото в сегашния си вид не действа, показва анализ на министерството на финансите, с който "Труд
news" разполага. "Труд news" разполага с анализ на Министерството на финансите, че таванът на надценката не
работи По данни на НСИ за период от 2 години цените на хляба и зърнените храни са ... 

Медия: Долап БГ

Заглавие: Сътрудничество с китайската Академия за обучение на международни бизнес представители
Дата: 11.07.2024 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Паундът скочи до едномесечен връх след изборите на Острова
Дата: 11.07.2024 10:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Ректорът проф. д-р Димитър Димитров: УНСС развива дигитализация на икономиката чрез два
центъра за компетентност
Дата: 10.07.2024 16:07
Медия: Университет за национално и световно стопанство

Заглавие: Джером Пауъл обяви, че e постигнат "значителен напредък" при овладяването на инфлацията
Дата: 09.07.2024 19:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Житото поевтинява, хлябът поскъпва
Дата: 11.07.2024 09:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Влагат 27 млн. лв. в изграждането на индустриален парк в Свищов

https://www.bcci.bg/news/20381
https://dbr.bg/11394
https://www.unwe.bg/bg/news/41064/%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B4-%D1%80-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D1%83%D0%BD%D1%81%D1%81-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%87%D1%80%D0%B5.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/705509-dzherom-paual-obyavi-che-e-postignat-znachitelen-napredak-pri-ovladyavaneto-n
http://www.budnaera.com/202403f/24032903.html
https://dbr.bg/11388


Проектът ще бъде ключов за икономическия растеж на региона, както и за задържането на младите в
областтаМинистерството на иновациите и растежа финансира изграждането на Дунавски индустриален
технологичен парк в Свищов с близо 27 млн. лв. Това е одобреният бюджет на проекта по процедурата за развитие
на индустриалните зони и паркове от Националния план за възстановяване и устойчивост. Изпълнението ... 

Приемането на еврото през 2025 година е възможен и реалистичен сценарий. Това заяви Димитър Радев,
управител на БНБ, в интервю за сп. "Икономика". Пълния текст на интервюто вижте тук: Господин Радев, в каква
степен на готовност за присъединяване към еврозоната е България към този момент? Като техническа
инфраструктура и логистична подготовка степента на готовност е много висока, поне по отношение ... 

Условията за кандидатстване и изпълнение на инвестиции по процедурата "Национална инфраструктура за
съхранение на електроенергия от възобновяеми източници" (RESTORE) в рамките на Националния план за
възстановяване и устойчивост (НПВУ) бяха обявени от Министерството на енергетиката (МЕ) за обществено
обсъждане, което тече до 25 юли т. г. 

Разширяване на бизнес-контактите и увеличаване на търговския обмен между България и Турция обсъдиха
областният управител на Кърджали Ресми Мурад и Н.Пр. Мехмед Уянък, посланик на Република Турция у нас.
Дипломатът е на първото си официално посещение в региона след встъпването си в длъжност през м. март. Той
даде висока оценка на отношенията между двете съседни страни на всички равнища. Нашите съна... 

Икономиката на Обединеното кралство нарасна по-бързо от очакваното през май благодарение на добрите
резултати на търговците на дребно и на строителната индустрия, съобщи Би Би Си. По данни на Службата за
национална статистика (СНС) икономиката е нараснала с 0,4 %, възстановявайки се от нулевия растеж през
април, когато влажното време отблъсна купувачите и забави строителните проекти. През май стро... 

Според анализа на финансовата институция, цените на медта ще се облагодетелстват от ограничените добиви и
нарастващото търсенеМедта ще продължи да поскъпва, на фона на потенциалния недостиг на доставки,
прогнозират от американската инвестиционна банка Goldman Sachs. Според анализа на финансовата институция,
цените на медта ще се облагодетелстват от ограничените добиви, особено в Чили и Перу - две ... 

Дата: 11.07.2024 07:31
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Димитър Радев: Приемането на еврото през 2025 година е възможен сценарий
Дата: 11.07.2024 13:01
Медия: Bunt

Заглавие: С близо 1,2 млрд. лева подкрепят изграждането на национална инфраструктура за съхранение на
ВЕИ енергия
Дата: 11.07.2024 12:40
Медия: Industry Info

Заглавие: Н.Пр.Мехмед Уянък:Източните Родопи са предпочитано място за инвестиции от турския бизнес
Дата: 11.07.2024 12:31
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Неочаквано: Икономиката на Великобритания нарасна с 0,4 % през май
Дата: 11.07.2024 12:17
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Goldman Sachs: Медта ще продължи да поскъпва
Дата: 11.07.2024 11:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: "Булгаргаз" спира да плаща на турската "Боташ"
Дата: 11.07.2024 12:33
Медия: Frog news

https://bunt.bg/%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D1%80/
https://industryinfo.bg/article/33351-s-blizo-1-2-mlrd-leva-podkrepiat-izgrajdaneto-na-nacionalna-infrastruktura-za-sahranenie-na-vei-energiia
https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/590733/n-pr-mehmed-uyanak-iztochnite-rodopi-sa-predpochitano-myasto-za-investitsii-ot-turskiya-biznes
https://financialtribune.bg/bg/parite/neochakvano-ikonomikata-na-velikobritaniya-narasna-s-04--prez-may/
https://dbr.bg/11396
https://www.frognews.bg/novini/bulgargaz-spira-plashta-turskata-botash.html


Малинов обясни, че до май "Булгаргаз" са плащали според условията на споразумението за резервиране на
доставки през турския терминал, а през юни платената сума е била с 12 млн. лв. по-малко заради отстъпка,
дадена от "Боташ". За юли обаче българската компания няма да има възможност да плаща. От думите му не се
разбра какво означава "не може да плаща" и дали има напредък по искането на България за ... 

Новата стратегия на банката предвижда тя да подпомага държавата в изпълнението на публични политики в
стратегически сектори като "Здравеопазване". Това заяви министърът на иновациите и растежа доц. Росен
Карадимов на среща с ръководствата на общински и държавни лечебни заведения (с над 50 на сто държавно
участие в капитала), организирана от Министерството на иновациите и растежа съвместно с Минист... 

Хърватската търговска камара (HGK) сформира Група на оператори на мрежи от станции за зареждане на
електрически превозни средства с цел до 2025 г. да има станции за зареждане на електрически автомобили на
всеки 60 километра по главните пътища на Хърватия, за което се прогнозира, че ще е необходима инвестиция от
200 милиона евро, предаде хърватската агенция ХИНА. Групата обединява компании, предост... 

Когато стане въпрос за прехода към нисковъглеродна икономика, популярна теза е, че Европа се опитва да прави
всичко, докато другите нехаят. Всъщност проблемът е, че Европа го прави грешно и убива икономиката си, вместо
да използва нови възможности. И това трябва да е големият дебат, а не скандалите тип "квартална кръчма",
коментира икономистът Владислав Панев във Facebook. Експертът публикува граф... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Научете повече за програмата от Лора Иробалиева - HR Manager, и Стела Вълчева - Senior Azure DeveloperВ
рубриката "HR проектите в България" разказваме за конкретните проекти, зад които стоят HR екипите тук, за да
покажем, че в България може да имаш интересна и успешна HR кариера, както и че работодателите в България
създават условия за такава. Лора Иробалиева - HR Manager в Hitachi Solutions Bulga... 

Съоръжението се намира близо до град Констанца и работата по разширяването му вече е започналаШест
британски изтребителя Eurofighter Typhoon търпеливо изчакват на пътеката за рулиране, а наземният персонал
бърза да ги подготви за излитане. В далечината се намира строителната площадка на втора писта, дълга 3.5 км,
която ще бъде разположена до първата. Добре дошли в изграждащото се най-мащабно военн... 

Заглавие: Българската банка за развитие ще подкрепи държавни и общински болници
Дата: 11.07.2024 13:00
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Хърватия планира зарядни станции на всеки 60 км
Дата: 11.07.2024 13:40
Медия: Economynews

Заглавие: Владислав Панев разкрива кой е верният път за реализиране на потенциала на България
Дата: 11.07.2024 13:45
Медия: Искра.бг

Заглавие: HR проектите в България: SPACE програмата за привличане на таланти на Hitachi Solutions Bulgaria
Дата: 11.07.2024 09:09
Медия: Economy

Заглавие: Най-голямата база на НАТО в Европа ще бъде в Румъния
Дата: 11.07.2024 09:10
Медия: Капитал

Заглавие: Васил Терзиев, кмет на Столична община, пред "Труд news": Гласът на софиянци ще управлява
столицата
Дата: 11.07.2024 08:00

http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B8-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B1%D0%BE%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8_l.a_at.1_i.479792.html
http://www.economynews.bg/%D1%85%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D1%81%D0%B5%D0%BA%D0%B8-60-%D0%BA%D0%BC-news113278.html
https://www.iskra.bg/vladislav-panev-razkriva-koy-e-verniyat-pat-za-realizirane-na-potentsiala-na-balgariya/
https://www.economy.bg/management/view/58959/HR-proektite-v-Bylgariya-SPACE-programata-za-privlichane-na-talanti-na-Hitachi-Solutions-Bulgaria
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2024/07/11/4644088_nai-goliamata_baza_na_nato_v_evropa_shte_bude_v/
https://trud.bg/%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-news-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F%D0%BD%D1%86%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8/


Работим да се довършат ринговете и да се отпуши трафикът в отделни квартали Скоро гражданите ще имат
единно приложение, за да си говорят с Общината Направен ли беше компромис с мемориала пред НДК и защо
изборът на ръководства за шестте общински дружества - "Център за градска мобилност", "Столичен
електротранспорт", "Столичен автотранспорт", "Метрополитен", "Топлофикация - София", "Софинвест", дове... 

Безплатните профилактични изследвания на холестерол и кръвна захар, провеждани в два столични филиала на
Kaufland България, ще продължат до края на месец юли. Прегледите за кръвна захар ще бъдат на 12 юли от 16:00
до 20:00 часа в аптеката на Kaufland "Манастирски ливади", а на 13 юли от 11:00 – 15:00 часа в този в "Люлин" 3.
Скринингите за холестерол ще се проведат на 26 юли, от 16:00 до 20:00ч. в... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Последвайте ни в Google News Showcase Замисляли ли сте се някога, уважаеми читатели, какво ни пречи да сме
богата държава? Има ли на този свят нещо – някакъв заговор, някакви ограничения, някакви обстоятелства или
някакви бариери, които да пречат специално и точно на България да просперира, да напредва, да се развива, да
печели? Нещо, което да ни спира да направим атрактивни пробизнес закони и адм... 

Липса на инвестиции и работна ръка са най-големите проблеми пред България Пловдив не е зле икономически,
щом непрекъснато има реклами за нови жилищни комплекси - Проф. Панушев, на какво основание преди дни
Световната банка представи доклад, в който ни нарежда сред богатите държави, съобразно показателя брутен
национален доход (БНД) на човек? - Показателят, за който става въпрос, се използва от Св... 

Франция е родина на някои от най-богатите хора в света, сред които Бернар Арно и Франсоаз Бетанкур
МайерсПарламентът без ясно изразено мнозинство и дълбоко разделящата предизборна кампания във Франция
карат най-богатите хора в страната да се тревожат все повече от политическа и финансова нестабилност до такава
степен, че някои може да решат да напуснат, казват компании за управление на богатството... 

Заемането на пари без традиционен трудов договор може да бъде плашеща перспектива. Въпреки това, с
нарастването на работните места в икономиката възможностите за свободна практика, много кредитори вече
предлагат кредит без трудов договор, пригодени за лица, които нямат постоянна заетост. Независимо дали сте на
свободна практика, предприемач или работите на непълно работно време, от съществено знач... 

Медия: Труд

Заглавие: Безплатните изследвания на холестерол и кръвна захар в Kaufland продължават до края на юли
Дата: 11.07.2024 13:03
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Георги Харизанов в ПИК и "Ретро": Криза без край: Бойко, Доган, Пеевски и случайните неможачи
Дата: 11.07.2024 10:34
Медия: ПИК

Заглавие: Проф. Емил Панушев: Влизането ни в еврозоната е спазарено, няма смел политик, който да го
финализира
Дата: 11.07.2024 10:34
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Богати французи обмислят бягство в чужбина след изборите
Дата: 11.07.2024 10:10
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Съвети за финансово планиране и бюджетиране за кредитополучатели на заеми без трудов договор
Дата: 11.07.2024 11:34
Медия: News359

Заглавие: Дойче Веле: Пеевски и Доган: "Синът", който иска да убие "Бащата"
Дата: 11.07.2024 13:35

https://globusnews.net/%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%80/
https://pik.bg/%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8-%D1%85%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-%D0%B8-%D1%80%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9-%D0%B1%D0%BE%D0%B9%D0%BA%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D0%BD-%D0%BF%D0%B5%D0%B5%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B0%D1%87%D0%B8%C2%A0%C2%A0-news1237624.html
https://novini.vratsa.eu/bg/mark-classslimprof-emil-panushevmark-vlizaneto-ni-v-evrozonata-e-spazareno-nyama-smel-politik-koyto-da-go-finalizira/
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/397279-bogati-frantsuzi-obmislyat-byagstvo-v-chuzhbina-sled-izborite
https://news359.bg/sveti-za-finansovo-planirane-i-byudzhetirane-za-kreditopoluchateli-na-zaemi-bez-trudov-dogovor
https://infomreja.bg/dojche-vele-peevski-i-dogan-sinyt-kojto-iska-da-ubie-bashtata-157381.html


Бащата създаде един Франкенщайн в политиката, казва Дойнов Лаконична и картинна е фигурата, която почетният
председател на ДПС използва, за да отговори на любовните писма на доскорошния "феномен в политиката" и
негов личен любимец Делян Пеевски: "Късно е либе за китка". Можем да развием метафората, използвайки
същото стихотворение, в което се казва още: "Време е сега потайно,грозна невярна полунощ... 

Изграждането на жп линията по Коридор 10 е приоритетна за Република Северна Македония, заяви след среща с
декана на Строителния факултет в Скопие министърът на транспорта Александър Николоски, който посочи, че ще
разговаря с международните донори за това как най-ефикасно да бъдат насочени средствата за изграждане на
жп линиите в страната. В интервю за ТВ Алфа вчера Николоски заяви, че не е против ... 

Техният брой е 22 душиForbes публикува класация на 22-те най-големи данъкоплатци с данък върху доходите на
физическите лица над 1 милиард рубли за 2023 г. Той беше оглавен от акционер в газовата компания "Новатек" и
химическия производител "Сибур Холдинг" Леонид Михелсон, чийто данък върху доходите на физическите лица
възлиза на най-малко 10,9 милиарда рубли. "На първо място в новата класация беше... 

На 12 юли ще стане ясно кои компании са подали оферта да купят най-голямата медийно-телекомуникационна
група в България – операторът "Виваком" и "Нова тв", а отскоро и "Булсатком". От 2020 г. телекомът и телевизията
са собственост на балканския холдинг United Group, в който мажоритарен акционер е базираният в Лондон фонд
BC Partners. Значителен дял от около 40% в United държи и основателят му, сър... 

Предстои му да преживее разочарованието от предателството на досегашни слуги, които ще предложат услугите си
на нов господарМоят прочит на полуфинала Доган-Пеевски, преди да сме стигнали до финала на този напрегнат
сюжет. Мнозина от моите познати са в приповдигнато настроение. Драмите в ДПС се преживяват като празник,
като развръзка, като някаква форма на възмездие и справедливост спрямо Пеевски. ... 

Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Жп линията между България и Северна Македония вече не е приоритет за Скопие
Дата: 11.07.2024 11:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Forbes публикува класация на рускаците, които трябва да платят данък над 1 млрд. рубли
Дата: 11.07.2024 09:37
Медия: Факти

Заглавие: ИЗНЕНАДА за милиарди! Виктор Орбан иска "Виваком" и "Нова тв"
Дата: 11.07.2024 13:33
Медия: Народ

Заглавие: Пеевски се надцени и отвори уста да преглътне хапка, която го задави
Дата: 11.07.2024 13:16
Медия: МИГNews

https://3e-news.net/bg/a/view/54514/jp-linijata-mejdu-bylgarija-i-severna-makedonija-veche-ne-e-prioritet-za-skopie
https://fakti.bg/biznes/895825-forbes-publikuva-klasacia-na-ruskacite-koito-trabva-da-platat-danak-nad-1-mlrd-rubli
https://narod.bg/2024/07/11/%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B8-%D0%B2%D0%B8%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80-%D0%BE%D1%80%D0%B1%D0%B0%D0%BD-%D0%B8%D1%81%D0%BA/
https://www.mignews.info/peevski-se-nadtseni-i-otvori-usta-da-preglatne-hapka-koyato-go-zadavi/
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